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Abstract (en)
[origin: WO9204413A1] A first general embodiment includes environmentally biodegradable compositions of poly(lactic acid) intimately plasticized
with derivatives of oligomers of lactic acid, and mixtures such as lactic acid. A second general embodiment includes biodegradable polymer
comprising polymerized lactic acid where the number of repeating lactic acid units n is an integer between 450 and 10,000 and the alpha carbon is a
mixture of L- and D-configurations with a preponderance of either D- or L-units. A third general embodiment includes an environmentally degradable
composition of blends of a physical mixture of poly(lactic acid), and a polymer selected from the group consisting of poly(ethylene terephthalate), a
polymer or copolymer of styrene, ethylene, propylene, vinyl chloride, vinyl acetate, alkyl methacrylate, alkyl acrylate, and physical mixtures thereof.
A fourth general embodiment includes an environmentally degradable composition that comprises blends of a physical mixture of a poly(lactic acid),
comprising about 1 to 99 weight percent of the composition, and an elastomeric blend compatible polymer.

Abstract (fr)
Un premier mode de réalisation général comprend des compositions d'acide polylactique biodégradables dans l'environnement intimement
plastifiées avec des dérivés d'oligomères d'acide lactique, ainsi que des mélanges tels que l'acide lactique. Un second mode de réalisation général
comprend un polymère biodégradable comportant de l'acide lactique polymérisé dans lequel le nombre d'unités n d'acide lactique à répétition est
un nombre entier compris entre 450 et 10 000, et le carbone alpha est un mélange de configurations L et D avec une prépondérance d'unités soit D
soit L. Un troisième mode de réalisation général comprend une composition dégradable dans l'environnement de mélanges d'un mélange physique
d'acide polylactique, d'un polymère sélectionné dans le groupe constitué de polyéthylène térephtalate, d'un polymère ou d'un copolymère de
styrène, d'éthylène, de propylène, de chlorure vinylique, d'acétate vinylique, de méthacrylate d'alkyle, d'acrylate d'alkyle et de mélanges physiques
de ces derniers. Un quatrième mode de réalisation général comprend une composition dégradable dans l'environnement comportant des mélanges
d'un mélange physique d'un acide polylactique, représentant environ 1 à 99 pourcent en poids de la composition, et d'un polymère compatible avec
un mélange élastomère.
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